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PROGRAMME 

    Regional Conference 
 

"APPRAISAL OF THE NEEDS-ASSESSMENT SURVEY RESULTS ON DIGITALISATION" 
 

Date: Thursday, 14 April 2022 

Format: Offline 

Venue: “Balkhash-Tengiz” conference hall, Astana Marriott Hotel, 2 Dostyk st, Nur-Sultan, Kazakhstan  

 

09:00 – 10:00 Coffee break 

09:30 – 10:00 Registration 

10:00 – 10:30 Opening comments   

• Mr. Alikhan Baimenov, Chairman of the Steering Committee of the Astana 

Civil Service Hub  

• Mr. Darkhan Zhazykbayev, Chairman of the Agency of the Republic of 

Kazakhstan for Civil Service Affairs 

• Ms. Min Sun Jeong, Director of the Digital Resource Policy Division, 

Ministry of the Interior and Safety (MOIS), Republic of Korea 

• Mr. Yakup Beris, Resident Representative, UNDP in Kazakhstan  

• Mr. Arman Abdrassilov, Chairman of the Board of the “National 

Infocommunication Holding “Zerde” JSC 

10:30 – 10:45 Global and Regional Trends in Digitization, e-Government Survey UNDESA 

• Mr. Vincenzo Aquaro, Chief, Digital Government Branch, Division for 

Public Institutions and Digital Government (DPIDG), United Nations 

Department of Economic and Social Affairs (UN DESA)  

10:45 – 10:50 Group Photo   

Moderators:  

• Ms. Mijung Kim, CEO and Principal Consultant, YONG Consulting Group 

• Mr. Panos Liverakos, ACSH Research and Knowledge Management Consultant 

10:50 – 11:20 Introduction & Presentation of the Needs-Assessment Study Results  

11:20 – 11:40 Coffee break 

11:40 – 13:00 Verification of the study content & discussion of key findings 

13:00 – 14:00 Lunch 

14:00 – 15:30 Discussion of key findings & identification of common areas of interest 

15:30 – 16:00 Coffee break 

16:00 – 17:30 Identification of capacity development activities & topics for the knowledge 

products 

19:30 – 23:00 Dinner (Vista Restaurant, Astana Marriott Hotel)  
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“TRANSFORMATION IN ACTION: DIGITAL PARTNERSHIP TO  

ENHANCE TECHNOLOGICAL LEADERSHIP” 
 

Date: Friday, 15 April 2022 

Format: Offline  

Venue:  International Technopark for IT startups “Astana Hub” (EXPO-2017 building), Pavilion 4.6, 
Ave. Mangilik El. 55/8, Nur-Sultan, Kazakhstan 
 

09:30 – 10:00 Registration 

Moderator:  

• Mr. Ydige Aitken, Director of the Department of Public and Private Partnership 

               “National Infocommunication Holding “Zerde” JSC 

10:00 – 10:15 Digital Transformation of the Company's Group by the "National Infocommunication 

Holding "Zerde" JSC  

• Mr. Arman Abdrassilov, Chairman of the Board of the “National 

Infocommunication Holding “Zerde” JSC 
 

10:15 – 10:30 Presentation of the Project with the National Information Society Agency (NIA) of 

the Republic of Korea on the functioning of the Korean-Kazakhstani Center for 

Cooperation in the Field of Information Technology (ITCC) 

History of Korea's IT Development and Strategy  

• Mr. Doh-Yoon Kim, Global Cooperation Division, Executive Principal,  NIA 
 

10:30 – 11:00 Presentation of the Project “Using Experiments in New Technology Policy and 

Regulatory Sandboxes for Digital Transformation in the Republic of Kazakhstan: 

Pilot Initiative” (initiatives with the UN DESA and ESCAP) 

• Ms. Arpine Korekyan, Governance and Public Administration Officer, 

Digital Government Branch, Division for Public Institutions and Digital 

Government (DPIDG), United Nations Department of Economic and Social 

Affairs (UN DESA)  

• Mr. Siope Vakataki Ofa, Economics Affairs Officer, United Nations 

Economic and Social Commission for Asia and the Pacific (ESCAP) 

Q&A  

11:00 – 11:20  Coffee break 

11:20 – 11:40 Presentation of the “Service Integrator of Electronic Government”  

• Mr. Ionas Stankevichus, Deputy Chairman of the Management Board, 

"National Infocommunication Holding "Zerde" JSC 

Q&A 
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11:40 – 12:00 Demonstration of the Projects of the "National Information Technologies" JSC 

• Mr. Rostislav Konyashkin, Chairman of the Board, "National Information 

Technologies"  
 

12:00 – 12:20 Presentation of the Digital Transformation Accelerator projects:  

 Laboratory for Acceleration of Innovations in the field of Public Service 

• Mr. Zhandos Kadyrov, Chief Manager of the Department in the field of ICT 

Development and Innovation, "National Infocommunication Holding 

"Zerde" JSC 

Design Thinking Program for Public Servants, cases 

• Ms. Ayazhan Mukanova, Director of International Cooperation 

Department, "National Infocommunication Holding "Zerde" JSC 
 

12:20 – 12:30 Presentation of the Projects of the “International Technopark of IT startups “Astana 

Hub” 

• Mr. Bakytzhan Yeshmukhambetov, Managing Director for Public Affairs, 

International Technopark of IT startups “Astana Hub” 
 

12:30 – 13:30 Roadshow of the International Technopark of IT startups “Astana Hub” 

13:30 – 14:30 Lunch (2nd Floor, International Technopark of IT startups “Astana Hub”) 
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  ПРОГРАММА 
Региональная конференция 

 

«ОЦЕНКА РЕЗУЛЬТАТОВ ИССЛЕДОВАНИЯ ПОТРЕБНОСТЕЙ  

В ОБЛАСТИ ЦИФРОВИЗАЦИИ» 
 

Дата проведения: Четверг, 14 апреля 2022 года 
Формат: Оффлайн  
Место проведения: Конференц-зал: “Балхаш-Тенгиз”, Отель Астана Марриотт                                               
ул. Достык, 2, г. Нур-Султан, Казахстан  
 

09:00 – 10:00 Кофе-брейк 

09:30 – 10:00 Регистрация 

10:00 – 10:30 Приветственное слово 

• Алихан Байменов, Председатель Управляющего комитета Астанинского 
хаба государственной службы 

• Дархан Жазыкбаев, Председатель Агентства Республики Казахстан по 
делам государственной службы 

• Мин Сун Джеонг, Директор отдела политики цифровых ресурсов, 
Министерство внутренних дел и безопасности (MOIS), Республика Корея  

• Якуп Бериш, Постоянный представитель Программы развития ООН в 
Казахстане  

• Арман Абдрасилов, Председатель Правления, АО «Национальный 
инфокоммуникационный Холдинг «Зерде» 

10:30 – 10:45 Глобальные и региональные тенденции в области оцифровки, электронного 
правительства Обзор ДЭСВ ООН 

• Винченцо Акуаро, Начальник сектора цифрового правительства, Отдел 
государственных учреждений и цифрового правительства (DPIDG), 
Департамент по экономическим и социальным вопросам ООН (ДЭСВ 
ООН)  

10:45 – 10:50 Групповое фото  

Модераторы: 

• Миджунг Ким, Генеральный директор и главный консультант, YONG Consulting Group  

• Панос Ливеракос, консультант Хаба по исследованиям и управлению знаниями 
 

10:50 – 11:20 Презентация результатов исследования по оценке потребностей 

11:20 – 11:40 Кофе-брейк 

11:40 – 13:00 Проверка содержания исследования и обсуждение ключевых выводов 

13:00 – 14:00 Обед 

14:00 – 15:30 Обсуждение ключевых выводов; определение общих областей, 
представляющих интерес 

15:30 – 16:00 Кофе-брейк 

16:00 – 17:30 Определение мероприятий по развитию потенциала и тем для 
информационных продуктов  

19:30 – 23:00 Ужин (ресторан «Виста», отель Астана Марриотт) 
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«ТРАНСФОРМАЦИЯ В ДЕЙСТВИИ: ЦИФРОВОЕ ПАРТНЕРСТВО ДЛЯ  

УКРЕПЛЕНИЯ ТЕХНОЛОГИЧЕСКОГО ЛИДЕРСТВА» 
 

Дата проведения: Пятница, 15 апреля 2022 года 

Формат: Оффлайн  

Место проведения: Международный технопарк IT-стартапов «Astana Hub» (здание EXPO-2017) 
Павильон 4.6, пр. Мангилик ел. 55/8, г. Нур-Султан, Казахстан  
 

09:30 – 10:00 Регистрация 

Модератор:  

• Едіге Айткен, Директор ГЧП АО "Национальный инфокоммуникационный Холдинг 
"Зерде" 

10:00 – 10:15  Цифровая трансформация группы компаний АО "Национальный 

инфокоммуникационный холдинг "Зерде"  

• Арман Абдрасилов, Председатель Правления, АО "Национальный 

инфокоммуникационный холдинг "Зерде" 
  

10:15-10:30 Презентация проекта с Национальным агентством по вопросам 

информационного общества (NIA) Республики Корея по функционированию 

Корейско-Казахстанского центра сотрудничества в области 

информационных технологий (ITCC) 

• До Юн Ким, Исполнительный директор отдела глобальных операций, NIA 

10:30 – 11:00 Презентация проекта "Использование экспериментов в политике новых 

технологий и регулятивных песочниц для цифровой трансформации в 

Республике Казахстан: Пилотная инициатива" (инициативы совместно с ДЭСВ 

ООН и ЭСКАТО) 

• Арпине Корекян, сотрудник по вопросам управления и государственной 
администрации, Сектор цифрового правительства, Отдел 
государственных учреждений и цифрового правительства (DPIDG), 
Департамент по экономическим и социальным вопросам ООН (ДЭСВ 
ООН) 

• Сиопе Вакатаки Офа, сотрудник по экономическим вопросам, 
Экономическая и социальная комиссия ООН для Азии и Тихого океана 
(ЭСКАТО) 

Вопросы и ответы 
 

11:00 – 11:20 Кофе-брейк 
 

11:20 – 11:40  Презентация “Сервисного интегратора электронного правительства”  

• Ионас Станкевичус, Заместитель Председателя Правления АО 

«Национальный инфокоммуникационный Холдинг «Зерде» 

Вопросы-ответы 
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11:40 – 12:00 

 

Демонстрация проектов АО "Национальные информационные технологии" 

• Ростислав Коняшкин, Председатель Правления АО «Национальные 

информационные технологии» 
 

12:00 – 12:20 Презентация проекта по запуску “Лаборатория по акселерации инноваций в 

сфере государственной службы”: 

• Жандос Кадыров, Главный менеджер Департамента в области развития 
ИКТ и инноваций, АО "Национальный инфокоммуникационный холдинг 
"Зерде". 

Презентация проекта “Наращивание потенциала Акселератора цифровой 
трансформации”: 

• Аяжан Муканова, Директор Департамента международного 
сотрудничества, АО "Национальный инфокоммуникационный холдинг 
"Зерде".  

12:20 – 12:30 Презентация проектов КФ «Международный технопарк IT-стартапов «Astana 
Hub» 

• Бакытжан Ешмухамбетов, Управляющий директор по операционной 

деятельности, КФ «Международного технопарка IT-стартапов «Astana 

Hub» 

12:30 – 13:30 Road show КФ «Международный технопарк IT-стартапов «Astana Hub» 
 

13:30 – 14:30 Обед (2 этаж, «Международный технопарк IT-стартапов «Astana Hub») 
 

 


